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  Videoton: Burcsa Győző lemondott, és távozik – hivatalos
  ‹ Vissza a cikkhez   

A labdarúgó NB I-ben szereplő Videoton FC hivatalos honlapján bejelentette, hogy
Burcsa Győző klubigazgató felajánlotta lemondását, amelyet a vezetőség elfogadott.
Kérdés még, Burcsával együtt távozik-e a csapat vezetőedzője, a francia Bernard Casoni
–  a délutáni edzést a Nemzeti Sport értesülései szerint már Pető Tamás másodedző
vezényelheti .

    SZÓLJON HOZZÁ!    Moderálási alapelvek, cikkhozzászólás szabályai  | kilépés   

Tilos a hozzászólásban linket elhelyezni. Ez alól kivétel az online videó-közvetítések linkjei, és
hivatalos sportszövetségek linkjei. A szabály megszegése végleges tiltást, és a felhasználó
összes hozzászólásának törlését vonja maga után.

                149 hozzászólás  [1-20] [21-40] [41-60] [61-80] [81-100]        
    -      Peti_79  2015-08-18 07:17:35    " megtette a magáét"    
    -      Peti_79  2015-08-18 07:17:11    Burcsa "" a magáét.

Már a Fradi elleni MK döntőben is látszott ,hogy "megütötte a csapatot" és most pedig
elintézte ,hogy rivális nélkül nyerje a bajnokságot FTC 3 hónap "ÁLDÁSOS MUNKÁJÁVAL"
.Hogy ez mennyire jött felsőbb utasításra azt sosem fogjuk megtudni. Ha Garancsi egy picit
figyel magára és következetes akkor vissza hívja Carillo-t , ( a bajnokság már elúszott) és
hagyja dolgozni. A Szakmai igazgatói pozíciót pedig felejtsük el..... Vagy legyen Juhász Roli
,úgyis exclusive szerződést ajánlottak neki. Persze a selejtezők után     
    -      mikeyy84  2015-08-18 06:32:05    Árki úr! önnek is ezt a példát kellene követnie!    
    -      Cug  2015-08-17 22:34:14    Sztem Burcsának (vagy a súgójának) Carillo megmaradt
pálya edzőnek. Nem vették észre, hogy a Gomes éra alatt morálisan szétesett hordából
csapatot tudott csinálni. Megtalálta a játékosainak való taktikát, egységet teremtett.

Dobogót kértek tőle, bajnokságot nyert!
Mégis azt kapta, hogy " jó edző, egy szintig ".
Azt a szintet, amit kértek tőle magasan teljesítette! Mégis az okosok kivették a kezéből a

csapatát!
Nesze neked anyagi, meg erkölcsi kár...!    

    -      Cug  2015-08-17 22:21:25    A nagy be (nem) építésről pedig annyit, hogy lám-lám a
Niko-nak elég volt 3 edzőmeccs, és beépült új csapatába.

A Burcsa itt meg még most is ezen lovagol!    
    -      Cug  2015-08-17 22:14:24    Én annak idején igazat tudtam adni Garancsinak, mikor a
Mezeyvel nem hosszabbított.

Mégpedig azért mert akkor a Mezey már bemutatkozott a Vidivel nemzetközi kupában és
az első körben simán kiesett.

(Maribor)
A nemzetközi porondot a Carillonak is meg kellett volna engedni, s ha vele is bukott volna a

csapat, akkor hihető lett volna, hogy a (nem)fejlődés miatt elküldik. Úgy nem fordult volna a köz
Burcsáék ellen. Ezt a bizonyítványt viszont nem lehet megmagyarázni...     

 1 / 14

http://www.nemzetisport.hu/labdarugo_nb_i/videoton-burcsa-gyozo-lemondott-es-tavozik-hivatalos-2432729
http://www.nemzetisport.hu/labdarugo_nb_i/videoton-burcsa-gyozo-es-bernard-casoni-is-tavozhat-2432721
http://www.nemzetisport.hu/labdarugo_nb_i/videoton-burcsa-gyozo-es-bernard-casoni-is-tavozhat-2432721
http://www.nemzetisport.hu/migralt_cikkek/20070309/moderalasi_alapelvek_-_cikkhozzaszolas_szabalyai
http://belepo.hu/ssologin/logout?site=nso


Vidi csőd és a nép szava
Módosítás: 2015. augusztus 18. kedd, 06:36

    -      Avalanche30  2015-08-17 21:32:52    Rengeteg hülye szívja a magyar foci vérét, de ez
az állat Burcsa kiemelkedett közülük is! Az a Vidi, aki bajnokságot nyert még most is állna a Bl.
selejtezőkben! Nikolicsot meg ingyen elengedni.......... Barom!
 
 
    -      k311311  2015-08-17 21:28:43    Nehogy már valaki a levitézlet Mezeyt sírja vissza.Az
elmúlt 25 év lecsúszásában nyakig benne van.Kandidátusi fokozattal rendelkező,nemzetközileg
sikertelen edzőfejedelem!Garami,Verebes .Egervári detto,ahogy átléptünk a határom ZAKÓ
ZAKÓ HÁTÁN     
    -      gringoman  2015-08-17 20:54:15    Burcsa és Casoni mellett az őt szerződtető és
javasló Kovács Feri bácsinak is távoznia kellene érdemei elismerése mellett.

Nem szégyen lenne, hanem praktikus megoldás visszahívni Carillot, persze ha ezek után
még visszajönne.

    
    -      vanhalen  2015-08-17 20:45:03    Az eddig pénzben mérhető károknak pedig nincs
vége.erősen fölös számban lesznek légiósaink a jövőben,mert szerintem a most folyó
bajnokságban csak és kizárólag valami csoda folytán végezhetnénk kupaindulásra jogosító
helyen.ugyanez vonatkozik a Magyar Kupára is.tehát lesz egy rahedli légiós,akik mintegy
nyaralni fognak nálunk a fizetésükért.És akkor a Furcsa győzike még vetít ebben a
levélben,hogy csak az út elején járunk.Lófauszt!Méreteset.Akkor járnánk az út elején,ha az
általa hozott légiósok és a győri különítmény helyett tehetséges fiatalokat szemezgetett olna ki
a kiebrudalt csapatokból.Milyen érdekes,egyetlen egy sem jött hozzánk.bezzeg a Rudolf,a nagy
szemfényvesztő annak ellenére kapott szerződést,hogy nincs bevethető állapotban.Akárcsak
Diósgyőrött.Furcsa -Burcsa Győzikének ez volt a csapatépítés.No,erről ennyit,búcsúzom,mert
menni kell rabszolgálni.Jó éjszakát minden focit szerető és nem szerető honfitársamnak!
 
 
    -      lina1234568  2015-08-17 20:03:28    Dooo, nem tudom, mi a gondod, miből sikerült
felmérned az IQ-mat...Én az alábbi szösszenetre voltam bátor reagálni:

bodon
2015-08-17 17:39:16
Barom komcsik!Carillo kapott egy listát,hogy kik fognak elmenni a csapatból és kiket

kellene fokozatosan beépíteni helyettük.Két hónappal a bajnokság vége előtt.Semmit nem
csinált.Amikor lepattantak Nikolicsék,akkor kellett Casoninak nulláról indulni.Mivel egy
puhapöcs a játékosok azt csináltak amit akartak.

Leisztingert pedig ha "belekényszerítették" a fociba,utána miért száll még be a női kosárba
és a jéghokiba?Bunkók!

-
Ha erre nem akadtál ki, akkor biza' a hiba a te készülékedben van...
    

    -      vanhalen  2015-08-17 19:54:09    csakazertis_videoton
Garancsi,mivel bevallottan nem ért a focihoz,szakmai kérdésekben az öregre

támaszkodik.Nem állítom,hogy minden úgy van,ahogy én leírtam,de simán elképzelhető.Egy
vélemény,kedves szurkolótársam,semmi több.Simán lehet vele vitatkozni.

Hoki53
Mezeyt nem zavarták el.Garancsiék nem hosszabbítottak vele,mert amit a tulaj
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megfogalmazott célként,azt vele sem érte el a klub.Nemzetközi szinten vele is súlytalanok
voltunk.A legszebb az,hogy akivel elértünk valamit és akivel elérhettünk volna valamit,azt
hagytuk elüldözni,a másikat meg kirúgtuk.     
    -      hoki53  2015-08-17 19:39:33    Sok minden elmondható csak az nem, hogy ez egy
profi vezetésű csapat lenne....Mezei bajnokságot nyert elzavarták..., ezt most megismételték.
Ehhez Burcsa kevés.....sokat rombolt egyedül is, de kevés. Amíg az edzőnek Burcsa meg
Kovács Feri bá dirigál addig sok esély nincs....     
    -      Nyugta  2015-08-17 19:36:05    Így járhat, aki 19-re lapot húz.    
    -      csakazertis_videoton  2015-08-17 19:31:25    vanhalen, hát ha Garancsit Kovács Feri
bá akadályozta meg abban, hogy rég elzavarja Burcsát, akkor nagyon nagy sz.rban vagyunk,
mert esélyünk sincs annak a megközelítésére sem, amit Sousával elért a csapat. De én nem
hiszem, hogy az öregnek ekkora hatalma lenne Szfváron.
 
 
    -      vanhalen  2015-08-17 19:17:35    Ha úgy tetszik,tettünk egy kört.Semmivel nem jobb a
helyzet az anyagiakon kívül,mint amikor Garancsi belépett a klub életébe.
 
 
    -      vanhalen  2015-08-17 19:12:41    Nos,Garancsi bevallottan nem ért a focihoz.Ezt ő
maga nyilatkozta anno.Bevállalta,hogy megmenti és felemeli a Vidit,talán némi sugallatra.A
cégei virágoznak az állami megrendelések okán,tehát elnyerte a jutalmát érte.Viszont mivel
nem ért a focihoz,keresett maga mellé valakit,aki igen.És ez a kovács ferenc.Aki legendás
szakember a Vidinél,nem véletlenül.Mint tanácsadó,benne volt a keze mindenben,Sousa
idehozatalában,no és távozásában is.És akkor kezdődtek a problémáink,mikor kihátrált Sousa
mögül.Vele nagyot nyert a klub,de mivel a portugál az egész hazai focimaffia támadta minden
fronton,az öreg nem mert velük tengelyt akasztani,nem is akart,nagy valószínűséggel.Ő
Carillóval sem volt légdett,azt a másik cikknél,amiben a fradi is szerepel,megfogalmazta.A
luzitám-spanyol vonalat sikeresen felszámolta Furcsa Győzike tevékeny segítségével,és most
várhatjuk,mit ötöl ki számunkra.A baj az,hogy volt egy jól működő modell,szétbarmolta az
öreg,és most várhatjuk,mi lesz.Pedig jó irányba indultunk anno.Hogy mekkorák a károk,az még
nem is derült ki igazán,mert szerintem a BL csoportkör elvesztése csak a jéghegy
csúcsa.Esélyünk volt komoly profi alapokon működő klubra és csapatra.Most meg tisztára olyan
az egész,mint egy amatőr,fejetlenül össze-vissza kapkodó bagázsnál.Ritka szép teljesítmény
ez is,valljuk meg.Persze csak akkor,ha az ember tudja értékelni a negatív irányt.Hát,én nem
tudom.     
    -      zsooo78  2015-08-17 19:08:17    Jellemző Minimac, harmadszorra NEM MERTED.
Akkó egy sör meg egy pálesz rendel     
    -      Jola10  2015-08-17 18:59:04    van valaki aki elhiszi,hogy ezt burcsa fogalmazta?vagy
azt hogy magától állt fel,mert én nem,sajnos ezt előbb kellett volna.
 
 
    -      Minimac  2015-08-17 18:58:22    zsooo78: Tudod mit? Pinyő. Pinyő. Egy sört és egy
páleszt megér...     
    -        
    -      Minimac  2015-08-17 18:56:51    Ez már tényleg minden dilettantizmus csúcsa... pont
az EL meccs előtt? Bármi is lesz, csodát tenni már nem lehet, de így felkavarni a trutyit (ami
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már eddig is kavargott persze)... Mintha direkt akarná(k) tönkrevágni a bajnokcsapatot. Fradi
drukkerként is sajnálom az egészet...     
    -      cacti  2015-08-17 18:49:53    "Az elmúlt időszak alatt minden, a klub számára fontos
döntésemet a klub vezetősége egyetértésével hoztam meg."

Sajnos egyre inkább úgy tűnik, nem ő volt a ludas. Pontosabban nem csak ő.    
    -      Dooo  2015-08-17 18:47:38    @lina1234568

ilyen beszòlàsokra nem is érdemes vàlaszòlni. 
Mindenki annyit fog föl amilyen az IQ szintje. 
Ezt a bajnokcsapatot tényleg a Burcsa-Kovàcs duo tette tönkre. 
Miért csinàltàk? Nem tudom. Ezt csak ök tudnàk elmagyaràzni. De szerintem ezt az infot

sìrba fogjàk vinni. 
    

    -      realito  2015-08-17 18:41:01    1walaki: ok, de még 1 - et alundnék rá - casonival
kapcsolatban....     
    -      zsooo78  2015-08-17 18:37:58    Ja, és aki Pinyőt megemliti, fizet egy sört! Aki kétszer
viccel vele(vagy kétszer is komolyan mondja), az fizet egy páleszt, aki még ennél is tovább
bizonygatja, hogy de mérne?, az átvállalja a svájci frank hitelemet! (hosszú i-m továbbra sincs)
 
 
    -      rochefort  2015-08-17 18:37:34    Oiler, 

remekul osszefoglaltad, gratula. Csaban meg ott ott van a Bekes-Dren...meg kellene kicsit
piszkalni a szamokat, mekkora forgalma volt, mielott -kizarolagosan piaci alapon persze-
egymas utan nyerte el az allami megrendeleseket. Majd eldol, hogy jovore is az elso osztalyban
jatszunk-e.     
    -      apisztaciakifogyottcsokoladenemisvolt  2015-08-17 18:35:17    Burcsa úgy volt
alkalmatlan, hogy azt csak a vak nem látta. Nem is ez a kérdés, hanem az, hogy ki bízott
benne, ki nevezte ki, ki irányította? Meggyőződésem, hogy itt GARANCSI személyében van a
gebasz. Azt hiszi ugyanis, hogy ő tehetséges vállalkozó. nem érti, hogy az nem teljesítmény,
hogy ő tudjukki strómanja. Cégeihez a maffiafőnök önti a közpénzt. Garancsinak csak annyi a
feladata, hogy oda tejeljen, ahová mondja a dagadt. Ezt a bszélni is csak nehezen tudó felcsúti
gázszerelő is el tudja mondani magáról IQ 60--nal. EZ NEM VÁLLALKOZÁS! Ez sima maffia.
Tehát Garancsi csak elhitte magáról, hogy nagy guru, közben nem ért semmihez sem. Így
sajnos a focihoz sem.    

    -      tomtattoo  2015-08-17 18:34:05    "Casoni is elhúzhatna! Mert ha a keret gyenge,
akkor legalább az edző legyen klasszis!"... Igen, pont akartam mondani, hogy a klasszis
szakemberek sorban allnak egy NB1-es klub vezetoedzoi posztjaert... Baratom, te a Lolka
Bolkat nezted az elmult 30 evben?     
    -      zsooo78  2015-08-17 18:33:00    Nnna, végre. Én már anno a fenébe kivántam öt is
meg a Casonit is. Nem értettem, minek a nagytakaritás, amikor simán nyertük gyakorlatilag a
bajnokságot. De, gondoltam, én ugye csak egy szurker vagyok, biztos valami überf@sza új
játékosokat hoztak ide. Hát nem. Győri különitmény? Questro előtt is 10.hely környékén voltak,
ez az erősités? Minden esetre Furcsa Vesztő ledobta az atomot, mi meg kóválygunk a romok
között. Köszönjük. Úgy szeretném meghálálni. Egy Wartburg-féltengellyel...mondjuk.
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    -      lina1234568  2015-08-17 18:27:49    bodon,
ma már ne igyál, már most félrebeszélsz...
Carillo akart maradni, még van egy év a szerződéséből-hangoztatta..Niko9lic is

megmondta, hogy olyan szerződést kínáltak neki (egy év..) amit nem lehetett elfogadni..     
    -      1walaki  2015-08-17 18:19:07    többeknek

Most már új (vész)helyzet van, nincs értelme visszafele/előrefele szidalmakat eregetni.
Mert egyébként nem lehet innen felállni! Bármely játékos (most már ebből az állományból kell
meríteni), bárki új edző, bárki új klubigazgató ócsárolásával ellenkezőjét érjük el, pszihésen
végképp szétesik a csapat, biztos a kiesés.Tényleg be kéne vetni Rudolfot is, abszolút bizalmat
kell szavaznunk neki is, magunknak okosan türelmet szabva. Tehát most már előre kell nézni.
Ha én vezetőedző lennék, ebben a helyzetben exETO-sorral / Vidi-sorral operálnék, mert az
összeszokottság döntő (ez bevallottan provokálás, de ellendrukkerek kíméljenek!). Persze
lehet, hogy nem értek a focihoz. Ja és Casonit menesszék már!     
    -      Orwell_1984  2015-08-17 18:16:53    Olvasva a hozzászólásokat, lassan kiderül, hogy
az elmúlt 20-25 évben nem volt olyan bajnok csapat (vagy akár kieső), akit ne a politika/hatalom
akart volna csúcsra juttatni (megbuktatni)... Mert ugye eddig Viktor a Vidit akarta bajnoknak,
előtte Tarsolynak is kellett valamit gurítani, arról nem is beszélve, hogy a cívis város hű
katonáinak is illik rendszeresen juttatni valamit (és akkor a BKV-s indulási jog vásárlást még
nem is említettem...). Most meg ugye itt van a pártigazgató úr az új stadionjával, régen nyertek
bajnokságot, most már illene valamit... Értem én...
 
 
    -      foreverkispest  2015-08-17 18:16:30    viilágfoci-ebben egyetértek:)

vanhalen -a legnagyobb baki akkor is Casoni szerződtetése volt. azért ennyire leamortizálni
egy csapatot nagyobb teljesítmény mint akár bejutni a B.L. csoportkörbe.kilátástalan a játék
amióta átvette a csapatot,ráadásul a légiósok a leggyengébbek erre még sír hogy miért nem
játszhatnak többen. anno nálunk volt egy Morales aki a kispest minden idők leggyengébb
keretével is 4. volt a bajnokságban . tehát egy jobb edző azért ennél többet kihozott volna még
ezekből is.     
    -      szutyi72  2015-08-17 18:15:24    Na végre valami. Azért kemény, hogy a Burcsa
megköszönte a szurkolók többségének a támogatását. Nyár óta egyetlenegy biztató kommentet
sem olvastam... Nem a játékosállomány lett sokkal rosszabb hanem a morális helyzet, hogy
végre egymásra talál a csapat és az edző és kikúrják. Kapus poszton nem gyengültek, a
védelembe jött egy magyar válogatott és bár a Stopira szerintem is jó de nem egy balhátvéden
kell múlnia a sikernek a Trebotic jobb az öregedő Sándor Gyurinál, egyedül a Nikolic veszteség
de azért nem kéne kilátástalannak lennie az egész csapatnak. A Nikolic sem egyedül cselezte
szét az ellenfelet csak akkor még működött valami csapatra emlékeztető. Mindenesetre a mai
nap legjobb híre és remélem megy a Casoni is, nála a Pintér is jobb.
 
 
    -      viilagfocii  2015-08-17 18:03:48    foreverkispest

Nananana tanuld meg, hogy mindig van rosszab. Lehet még Pintér az edző a Videotonnál. 
 

    -      vanhalen  2015-08-17 18:02:50    Health
Egytértünk.Furcsa Győzike úgy hozott "erősítéseket",hogy nem egyeztetett a
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szakemberrel.Listát kapott,írja bodon.Én inkább ultimátumnak nevezném.Amúgy a Fradi Pécs
elleni meccséig nem volt lefutva a bajnokság,és az edzéseken Carillo pontosan látta,ezek az
un. helyettesek nem azonos szint azokkal,akik helyére hozták őket.Ivanovszkival pedig
próbálkozott,láthatta is ország-világ,mire képes.Nos,feltenném a kérdést bodonnak,ki az a hülye
szakember,aki egy jól működő gépezetet megbont egy versenyfutásban a bajnoki címért
akkor,amikor még nincs eldőlve semmi.Úgy,hogy látod az edzéseken,a hozottak közelébe
nincsenek azoknak,akik helyére kiszemelte őket a Furcsa Győzike?Elvárás volt a bajnoki
cím?Az hát!Akkor?Dobta volna oda a bajnoki címet azért,mert a szakmailag dilettáns
klubvezető bizonyítani akart azoknak,akik miatt anno felállt?Mert ő azért állt fel anno,mert a feje
felett döntöttek játékos ügyekben,és ezzel nem értett egyet,jogosan,teszem hozzá.De ő
ugyanezt elkövette Carillóval szemben.Miért????A válasz fentebb.     
    -      NoBajnerNoParty  2015-08-17 17:57:07    bodon...ugye csak viccelsz.

Carrillo, már akkor tudta, hogy ezzel a csapattal a 15 pontos előnyt se sikerült volna
megtartani.

Képzeld már végig, hogy mi lett volna a bajnoki címmel ha bajnokság közben gyűjtögették
volna így a pontjaikat.

Burcsa sportszakmailag megbukott.
Carrillo nem.
Lehet, hogy csapatot lehetett volna építeni, de az a menedzsment hibája, hogy egy teljes

kezdőcsapat lelép...ebből kifolyólag burcsa csak mossa magát.
Idézzük fel a csapatépítés alapszabályát.
végy egy kapust- bocsi elmegy,
végy egy intelligens középhátvédet - bocsi de nem biztos, hogy marad,
végy egy stabil irányítani tudó középpályást (csk) - bocsi elmegy,
végy egy gólerős csatárt - bocsi elmegy.
Ezek mellett elmegy a hasznos fél csapat.
Stopira helyett játszasd Fejest, sándor helyett treboticot, juhász helyett kit is? Niko helyett

meg majd Fece... LOOOOOOOOOL.
...a komcsi kérdésben meg feszegeted az idiotizmus határát. Te fasiszt@...
:DDDDD
    

    -      rossoni  2015-08-17 17:57:02    a seggrepacsis ember előrelépett    
    -      foreverkispest  2015-08-17 17:57:01    csakatzértis- Garancsinak a foci csak egy úri
passzió , mivel kötél barátja O.V. 100-milliárdos munkákkal tömi. tehát ahogy a példa mutatja
magasról sz@rik a szurkolókra,a történtek bizonyítják.

sajnos a tulajdonosok legalább annyira bűnösök hogy csak a posványság van a focinkban.
a játékosok is jól járnak hiszen megvan a lóvéjuk , dehogy nem igazi sportemberek azt

mutatják a pályán nyújtott teljesítményük.
viszont ennél csak jobb jöhet Fehérváron , de erről ez ami történt példa érté,kű negatív

viszonylatban!     
    -      viilagfocii  2015-08-17 17:55:56    Oiler

Összenő, ami összetartozik. A sz.r focihoz sz.r alakok járnak vezetőnek is...    
    -        
    -      telkilali60  2015-08-17 17:55:54    Már épp ideje volt!Egy gennyes sebbel kevesebb a
hazai labdarúgásban!     
    -      vanhalen  2015-08-17 17:50:58    csakazertis_videoton
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Kovács Feri bá.Ő Furcsa mentora,és ha elolvasod a másik Vidis cikket,abban a szent
tehén véleményét is olvashatod Carillóról.Azaz,ő is amellett volt,hogy váltani kell,mert Carillo
mintegy nem üti meg az elvárt szintet.     
    -      oiler  2015-08-17 17:49:49    vanhalen, viilagfocii: ha végignézünk a jelenlegi és a
tavalyi tulajok mezőnyén, akkor kiket találunk még? Kubatovot hagyjuk, mert ma már
emlegették. Tarsoly állami pénzből épített, csak épp ki nem fizetett többek közt egy stadiont
sem, miközben egy távolról is jól látható összeget elsikkasztott. Bíró Péter nemsokára szintén
hűvösre kerül. "Mutyi" Dezső szintén pokolra kerülne, ha lenne ilyesmi, mert ebben az
országban azon kevesek közé tartozom, akinek nem tartozik, vagy nem nyúlta le a pénzét.
KEcskeméten is képtelenek megbirkózni a feladattal, Kaposvárra a volt újpesti (de Putnokon is
felbukkant) börtöntöltelék próbálkozott be. A Szimaffia "futball iránti elkötelezettségét" ismét
megtámogatják évente egy "jelentéktelenebb" összeggel, hisz ő alkalmasabb mindenre, mint pl.
a Szerencsejáték Zrt. Nyíregyházán még valamennyire rend volt és a Vasasnál sem látszik
nagy "okoskodás". (Jámbort nem ismerem, de bűnügyi hírekben ritkán szerepelt :)) ) A
Békéscsaba helyzete szerintem csak átmenetileg teszi lehetővé a "mennyeit". Az MTK háttere
ismert, ott csak az "eredeti tőkefelhalmozás" időszakában voltak necces dolgok. A Paks a maga
módján tisztességesen helyt áll. Az Újpest pedig csak addig vegetál a mai formájában, amíg a
belga mosodás másképp nem gondolja. Az az év vicce, hogy vesznek valakit, akit gyorsan
kölcsön is adnak a Sint-Truidennek. Úgy tesznek, mintha a Megyeri úton már hemzsegnének a
jobbnál jobb játékosok, tehát hagy tanuljon a gyerek, pedig a valóságot látjuk és az ilyen
ügyletek háttere sem lehet kétséges. Kb. így néz ki a hagyományos, magyar klubmenedzsment
világa. Van kit nem szeretni bőséggel. :)))     
    -      apisztaciakifogyottcsokoladenemisvolt  2015-08-17 17:45:04    bodon! Aztán kis
vakegerem, hogy jönnek ide a KOMCSIK?
 
 
    -      Health  2015-08-17 17:42:55    Elég hülye klubmodell az, ahol az igazgató az edző
micsodájával veri a csalánt. Carillo nyilván azért nem építette be az újakat a távozók helyére,
mert gyengébbnek látta őket. Ezért kellett volna inkább az elmenőket megtartani.
 
 
    -      bodon  2015-08-17 17:39:16    Barom komcsik!Carillo kapott egy listát,hogy kik fognak
elmenni a csapatból és kiket kellene fokozatosan beépíteni helyettük.Két hónappal a bajnokság
vége előtt.Semmit nem csinált.Amikor lepattantak Nikolicsék,akkor kellett Casoninak nulláról
indulni.Mivel egy puhapöcs a játékosok azt csináltak amit akartak.

Leisztingert pedig ha "belekényszerítették" a fociba,utána miért száll még be a női kosárba
és a jéghokiba?Bunkók!     
    -      Health  2015-08-17 17:38:44    Casoni is elhúzhatna! Mert ha a keret gyenge, akkor
legalább az edző legyen klasszis!     
    -      hoki53  2015-08-17 17:37:02    Rövidebb levél is elég lett volna, a baj, hogy a
felelősséget nem hajlandó egy sportvezető sem bevállalni. Persze többeknek kellene még
menni vele.....többek között azoknak akik ezeket a kutya gyenge légiósokat idehozták...nem
véletlenül. Casoni csak egy balek, de ennyire nem gyenge a kerete, hogy ebben a nulla magyar
bajnokságban itt tartsanak. Túl sok itt a jól fizetett "szakember" a Videoton körül és nincs igazi
vezetés.     
    -      csakazertis_videoton  2015-08-17 17:34:54    A hírhez: VÉGRE-VALAHÁRA!
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.
Az előzményekhez: Garancsi, mi a redvás f.szom akadályozott meg abban, hogy a Carrillo

vs. Burcsa vitában az előbbi mellé állj? Ekkora idióta nem lehetsz! Ha szándékos volt, akkor
meg az összes céged úgy menjen tönkre, ahogy a csapat Burcsa érkezése óta.

.
A következményekről: kíváncsi vagyok rá, hogy hatnak a fejlemények a csapatra 3 nappal

a Lech elleni első meccs előtt. Ez az egész elsülhet jól is, de ideiglenes edző vezetésével (Pető
biztos nem lesz véglegesítve vezetőedzőként) akár agyon is verhetnek minket a lengyelek.
Sajnos, az utóbbi forgatókönyv a valószínűbb, amit ezúton is köszönünk Burcsa Győzőnek és
az őt végig támogató Garancsinak!     
    -      viilagfocii  2015-08-17 17:31:19    oiler

Pontosan ez a bajom Leisztingerrel. Ő csak bűnbánásból vett csapatot, de sz.rik bele az
egészbe. Ezért garázdálkodhatnak ilyen Bekő meg Árki félék a csapat körül, és ezért Koman a
csk....     
    -      vanhalen  2015-08-17 17:29:37    oiler

Pontosan.    
    -      vanhalen  2015-08-17 17:27:56    lpt

Nem Casoni züllesztette le a játékosállományt.Ez az állomány,azok,akik maradtak,már
szétesett fejben akkor,még a tavasz végén,amikor nyilvánvalóvá vált,Furcsa Győzike lapátra
teszi Carillót.Onnantól kezdve,Loki elleni meccs után,már látszott,nem úgy "muzsikál" a
csapat,ahogy addig.Casoni hibája az,hogy ezt nem tudta kezelni.Egyetlen játékost hozott
volna,az sem felelt meg az orvosin.Csak tudnám,Rudolf hogy felelt meg?Mert állítólag
antibiotikus kúrát tart,le van gyengülve,ezért nem bevethető.     
    -      oiler  2015-08-17 17:23:19    viilagfoci: én a Mikulásban még nem csalódtam! :))

De vannak azért elméletek, amiket már csak kínjukban gyártanak emberek. Van köztük
olyan is, aki Fradi szurkolónak hazudja magát, aztán... Na de mindegy is. Szerintem semmi
más nem történt, mint egy korábbi tehetséges focistáról elhitték, hogy a csapat vezetéséhez is
ért. Amikor kiderült, hogy azt sem tudja hányadikára esik az Újév, akkor sem elküldik, hanem
megvárják, amíg tarthatatlanná válik a helyzet. Ez mindössze annyit jelez számomra, hogy a
Garancsit csak járulékos tevékenységként "érdekli" a Videoton. Amíg van pénze a csapat
fenntartásából - merthogy nagyságrendekkel többet keres a "foci" révén, mint amit befektet a
csapatba - addig csinálja. Leisztinger a másik véglet. Ő azért vett csapatot, hogy elnézzék az
előéletét és hagyják tovább intézni mindent "okosban".     
    -      1walaki  2015-08-17 17:16:11    tomtattao

Mindenesetre érdekes feltételezés...Annyit hozzátennék ehhez az
összeesküvés-elmélethez, hogy a kierőltetett (érdekes máskor nem volt ennyire éles probléma
a licenc-kérdés) 12 csapatos NB1 a fővárosi csapatoknak kedvez, így a bajnokságra törő
FTC-nek is. Az 5 a 7 arányra gondolok (hol van még egy ilyen ország?)pl. nagyságrendileg
kevesebbet kell utazgatni idegenbe, ezen a szinten ez számít. Ja és az ETO is egy nem
elhanyagolható rivális volt, nem csak a Vidi, jókor jött a Questor botrány is.     
    -      kofaragojanos  2015-08-17 17:15:31    A képen látható hat játékosból,a koltai háta
mögött álló játékost tartanám meg,a többi öt játékost meneszteném,de még rajtuk kivűl is nólna
még legalább öt,akiket szintén menesztenék.     
    -      imam1  2015-08-17 17:14:15    Ahhoz képest,hogy "hosszútávba gondolkodott" 3
hónap alatt sikerült szétzüllesztenie egy bajnok csapatot..rövidtávon...komolyan mondom annyit
ártott, megérdemelné hogy sittre rakják hamár mindig a nemzet erősítéséről van szó,mert ő
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csak sárba tiporta azt...tudatosan.********.     
    -      viilagfocii  2015-08-17 17:12:06    tomtattoo

Pontosan ugyanezt gondolom én is.    
    -      lpt  2015-08-17 17:11:58    Hagyjuk már ezt az összeesküvés dumát, egész
egyszerűen arról van szó, hogy a Fradi hatalmasat fejlődött!!!

Látszik Thomas Doll munkája, a játékos állománya pedig az NB1 ben a legjobb!!! 
A Videoton pedig ott szúrta el, hogy szabad kezet adott Burcsának, aki idehozta ezt a

fatökű Franciát!!!
Ez az edzők szeme fénye teljesen lezüllesztette a játékos állományt!!!
A fiatalokat - akik még szívvel - lélekkel küzdöttek volna - eltanácsolták, vagy

továbbadták!!!
ITT ELSŐSORBAN KLEINHEISLER LÁSZLÓRA ÉS ZSÓTÉR DONÁLTRA GONDOLOK,

VISSZA KELL HOZNI ŐKET!!!!     
    -      ikertesz  2015-08-17 17:09:31    Burcsa csak egy azon 30-50 000 dilettáns
középvezetőből, akit a hatalom marionettként használ a felelősség lefedésére. Magyarországon
büszkék vagyunk az eredményeinkre, miközben az egyetemeink legjobbjai a világon az 500.-tól
hátrafelé találhatóak a listákon. Gondolom, a foci akadémiák is hasonlóan hatékonyak. Meg az
akasztói juhászaink... Ebben az országban nem csak hülyék vannak, de valahogy az
értelmesebbje mindig eltéved a hierarchia útvesztőiben. A foci az élet tükre.
 
 
    -      viilagfocii  2015-08-17 17:09:19    oiler2015-08-17 16:05:17

Ugyan már, gerinc a mai magyar felsővezetésben? A mikulásban hiszel-e még? :D    
    -        
    -      Spiritusz  2015-08-17 17:09:12    Ámokfutásával tönkretette a VIDEOTONT!    
    -      lina1234568  2015-08-17 17:08:49    Tudtam, hogy egy becstelen ember, de hogy így
hazudjon bele a magyar emberek szemébe, ezt nem gondoltam volna..

" A játékosállomány változását nem tudtam megakadályozni"-böfögi..
-Carillo annyira el akart menni, hogy nem lehetett itt-tartani??
Nikolic is maradt volna egy tisztességes ajánlat esetén, ha három évet aláírhatott volna..
De Lang idejövetelét sem tudta megakadályozni??,Mert az is a játékosállomány

változásának témaköre..
A másik mondata "a szakmai munkát az edzői stábra bízta"
Igeeeen...Ivanovszki beállítását például ki erőltette?? Meg az edzői stáb olyan játékosokkal

végezhette csak a szakmai munkát, akik a rendelkezésére álltak..     
    -      vanhalen  2015-08-17 17:06:23    1walaki

Casoni is lemondhat,ebben nincs vita köztünk.De kapott egy erősen legyengített
csapatot,keretet a keze alá.Gáláns volt a Furcsa Győzike?Huh,mindjárt elkezdem sajnálni ezt a
remek embert.Miiliárdos károkat okozott a klubnak,a magyar focinak azzal,hogy szétvert egy
olyan csapatot,amely a sorsolás kegyeinek jóvoltából soha nem látott esélyt kapott arra,hogy
BL főtáblára jusson a magyar bajnok.És akkor nem említem az általa igazolt játékosokat,akikkel
a keret nem erősödött egy nano milliméternyit sem.Minden igazolására feltette a
koronagyémántot a szélhámos Rudolf szerződtetésével.Ez a futballkurva vajon mikor lesz
bevethető?Valamikor október-november tájékán?     
    -      vanhalen  2015-08-17 16:57:56    SkytaPeter

fénysebességgel húzzon még a foci közeléből is ez a baromarcú szemétkáda,és vigye
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magával Kovács Ferencet meg Casonit is.Nem csak a Vidinek okozott majd helyrehozhatatlan
károkat ez a hatalomfitogtató gyökér,hanem az egész magyar focinak.Nem mostanában lesz
akkora mákja a sorsolásnak köszönhetően magyar csapatnak a BL-be jutásra,mint idén a
Vidinek volt.És ennek a címeres ökörnek ezt sikerült elcsesznie,de nagyon.     
    -      1walaki  2015-08-17 16:52:30    Csiga0711

Hol olvasható?    
    -      csiga0771  2015-08-17 16:50:16    Máshol már Casoni is lemondott... Bulvár NS lassú
?!     
    -      tomtattoo  2015-08-17 16:49:12    Ohh, közben látom, többen szintén valami hasonló
összeesküvés-elméletet gyártottak. :D     
    -      tomtattoo  2015-08-17 16:47:45    Burcsa Orbán beépített embere volt. Amióta Orbán
kijelentette, hogy "jót tenne az NB1-nek ha a Fradi nyerné a bajnokságot", Burcsa megkezdte
aknamunkáját, gyakorlatilag félreállította a Fradi útjából az egyik lehetséges riválist. Amint
bebizonyosodott, hogy a Videoton kellően meggyengült, végetért a megbizatása, és mennie
kellett. :)     
    -      SkytaPeter  2015-08-17 16:47:41    Pont gondoltam rá éreztem valami lesz tegnap,
megálmodtam a Vidi ellenfelét is Poznant..     
    -      1walaki  2015-08-17 16:47:00    És Casoni? Vegyük észre, hogy ez egy gáláns
lemondás volt, t.i. szavak nélkül is a saját felelősségének a beismerése, hisz a fő felelős mégis
csak a vezetőedző a csapatépítésben. Ez így meglehetősen féloldalas, várom az újabb
bejelentést!     
    -      vanhalen  2015-08-17 16:46:57    Már az is mindent elmond az országról,a benne
uralkodó viszonyokról,hogy egyesek leírják,pártutasításra gyengítették a Vidit,hogy a Fradinak
ne legyen komoly riválisa a bajnoki címért folyó versenyfutásban.Ami még szebb,hogy akár így
is lehet.

Lemondott a Furcsa Győző,de inkább lemondatták.Hogy mekkora károkat okozott,azt már
pedzegettem itt korábban is,és néhányan itt is leírták.Ami baj,Kovács Ferenc persze marad,hisz
ő nem csinált semmit.Ő "csak" tiszteletbeli elnök,akinek nincs döntési jogköre.Ez így igaz is
lehet,csak épp pont a Carillóval kapcsolatos megnyilvánulása ezt cáfolja.Egyébként mintha
Furcsa is az ő javaslatára kapott volna klubigazgatói állást.Mindegy.A csapat morálisan
szétesett,és bár a cikkíró szerint nem gyengült látványosan,engedje meg nekem,hogy azt
mondjam erre,ekkora hülyeséget rég olvastam.Olyan alapemberek távoztak a csapattól,akik
posztjukon évek óta a legjobbak közé tartoztak.Sarkalatos pont a csatárposzt,ahonnan a
többszörös gólkirály került lapátra.Az,hogy ezen játékosok távoznak,már a télre eldöntött tény
volt.Mert a télen igazolt a helyükre a Furcsa Győzike.Hogy mekkora károkat okozott,az még
majd csak ezek után fog teljesen nyilvánvalóvá válni.

Nekifuthatunk újra,és csak reménykedhetünk,sikerül talpra állni.oda van Sousa minden
munkája,amit eddig úgy-ahogy megtartottak.nem kellett hozzá csak két ember,a Kovács Feri bá
és kegyeltje,a Furcsa Győző.Nyugodtan lehet borítékolni,hogy amíg a szent tehén,Kovács
Ferenc,ott lesz a klubnál,addig ez a fejetlenség fogja jellemezni nálunk a dolgokat.A klub
tulajdonosa elmondta anno,három éves ciklusokban gondolkodik,és minden harmadik év
végére előre kell lépnie a klubnak.Nos,öt év alatt már a harmadik három éves ciklusnak
ugrottunk neki,és ebben Kovács Ferenc érdemei elévülhetetlenek.Sopusa a csapat mellett egy
profi klubot is elkezdett építeni,eleinte teljes támogatással.Aztán kihátráltak mögüle,és azóta
úgy váltogatjuk a szakembereket,mint más a fehérneműt.Arról nem beszélve,hogy felszámolták
a luzitán-spanyol vonalat,tök feleslegesen.     
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    -      SkytaPeter  2015-08-17 16:45:36    Casonit vigye el ő maradjon, hozzon normális
alkalmas edzőt..     
    -      lpt  2015-08-17 16:43:01    Burcsa Úr valamit elfelejtett, magával vinni Casonit!!!!

VIGYE MAGÁVAL!!!!    
    -      Suhancelet  2015-08-17 16:36:04    neeeeeeeee, mi lesz velünk nélküled győző? :((((( 

 

    -      mm15  2015-08-17 16:35:23    Már korábban megírtam, hogy Burcsára egy
sertéstelepet sem bíznék, nemhogy egy NB I-es klubot. Az élet engem igazolt. Nem furcsa neki,
hogy senki nem marasztalja ???     
    -      grazini  2015-08-17 16:34:15    Van Isten,végre.Vigye magával a játékosokat akit
idehozott és akik nem értek semmit pl Ivanovszki stb

    
    -      Tbánya  2015-08-17 16:32:55    A klubunknál foglalkoztatott minden edző a szakmai
munkájában mindig szabad kezet kapott.Persze ti csak iránymutatást próbáltatok adni az előző
edzőnek.     
    -      Hajas66  2015-08-17 16:27:20    Miért csak most?    
    -      Bulvár Ben?  2015-08-17 16:24:54    Oké van edzőképzés, de menedzsereket is
képeznek? Mert a cikkben szereplő úr példája indokolttá teszi, hogy a sportvezetők is legyenek
képzettek és elszámoltathatók. Főleg, hogy (ilyen-olyan úton) a mi adónkból művelik ezt a
tevékenységet.     
    -      oiler  2015-08-17 16:20:05    Orwell: de ez még akkoriban volt, amikor átadták a IV.
kerületi "Barbie-házat". :))     

        
    -      311311  2015-08-17 16:17:46    Természetesen a Kovács Feri bá,Bekő, Kondás is
mehet a levesbe,mitől lennének okosabbak ők is itthon tanulták a semmit!
 
 
    -      lempilampi  2015-08-17 16:16:07    Bevált a mondás: Fejétől büdösödik a hal. A fej
lemondott és így nem lesz büdös a Vidi.     
    -      k311311  2015-08-17 16:15:24    Azt a leckét már megtanulta Garancsi,hogy magyar
edzőt sosem szabad alkalmazni,most megtanulta azt is ,hogy a klubvezető sem lehet
magyar,ha a szakmát az elmúlt 25 évben a Mezey-érában, itthon tanulta.
 
 
    -      Pakero82  2015-08-17 16:13:56    Felkészül: Mezey    
    -      csiga0771  2015-08-17 16:13:51    Feri-bácsi Hokuszpókkal mi lesz ?!    
    -      Szilveszter94  2015-08-17 16:11:27    Azta... a magyar labdarúgás egyik prominens
személye felelősséget vállal a döntéseiért. Ez eddig olyan ritka volt, mint a piros hóban repülő
fehér holló.     
    -      Orwell_1984  2015-08-17 16:09:58    oiler! Mondott Orbán már sok mindent és annak
az ellenkezőjét is...     
    -      lina1234568  2015-08-17 16:09:16    xarcsimbók..    
    -      kofaragojanos  2015-08-17 16:08:49    öiler,nyilván csak dicsérni tudta magát a sok
rossz cselekedete ellenére,mert így még vég kielégíttést is fog kapni,prémiummal
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megfejelve,mert megérdemli,és lehet,hogy meg is kaplya.
 
 
    -      lina1234568  2015-08-17 16:06:40    A vén szenilis Kovács is levonhatná a
konzekvenciát, ő vitte oda burcsát.     
    -      lina1234568  2015-08-17 16:05:49    Ez a Kretén burcsa kárt okozott a Videotonnak,
ellentétben Carilloval. Anyagi, erkölcsi, szakmai kárt. Míg él, hordozza magán a csótány jelzőt,
aki vaddisznóként szétvert mindent .     
    -      Runge  2015-08-17 16:05:34    Jól van Burcsa, szép volt. Szétcseszted az igazi
szakemberek egy évi munkáját, és még pénzt is kaptál érte. A magyar foci eddig szégyene
vagy! Remélem soha többé nem kapsz állást, te ingyenélő.
 
 
    -      oiler  2015-08-17 16:05:17    viilagfoci: és ezért egy tisztességes ember elárulná az
évtizedek óta állítólag imádott klubját? Ejnye. Akkor vajon ki lenne a gerinctelenebb? Aki adta,
vagy aki teljesítette az utasítást? Bár besegítek és inkább legyen zsarolás. :)) Azért vannak ám
gondok nálad is.... Ugyanis Orbán a televízióban jól hallhatóan kijelentette anno, hogy
hamarabb volt Újpest drukker, mint fideszes. Akkor most ez hogy is van? Duchatelet keze is
benne lenne, hogy hátha így nem esik ki a Dózsa? :))))     
    -      Orwell_1984  2015-08-17 16:04:42    joefrey! Nem hinném, hogy különösebben meg
kellett erőltetniük magukat a megbuktatáshoz...    

    -      kofaragojanos  2015-08-17 16:04:03    Éppen ideje volt,hogy távozzon,elég nagy bajt
csinált a csapat háza tályán,azt mondja,hogy mindent a csapat érdekébe tett,hát igen,ide hozott
jó pár selejt játékost a csapatba,hogy Cariló mester építsen belőllük jó csapatot,de Cariló
medternek ez nem sikerűlt,ezért kellett távoznia Burcsa közremüködésével,mostan,hogy végre
elment,reméllem Casoni követi,nem lesz egyszerű a feladat,bár ki is foja áttvenni a csapat
vezetését,mert máról hólnapra,nem fognak a játékkosok nagyot változni,hogy jöjjenek a
győzelmek,bár rám cáfolhatnának,és csütörtökön a Poznan ellen győzhetnének,úgy
legyen,Hajrá Vidi.     
    -      joefrey  2015-08-17 16:01:16    No, majd tessék megfigyelni, hogy ahogy elmegy
Casoni, úgy elindul a vidi fölfelé. Hetekkel ezelőtt összefogtak a játékosok Casoni
megbuktatására.     
    -      mrguargumi  2015-08-17 16:00:42    Egészen hihetetlen, hogy a lemondásában is a
sikerekről és támogatottságáról beszél..ha valaki sikeres és támogatott az nem mond le, ha
mégis, akkor marasztalják. Szerintem. A bajnoki cím megnyerése különösen ízléses, tekintve,
hogy a bajnok csapat negyedét, edzőstül, károkozással vádolva elzavarta.
 
 
    -      viilagfocii  2015-08-17 15:58:38    oiler

Nem fizetett, az jött le pártutasításból, hogy a Fradinak kell bajnoknak lenni. Személyesen
a vezértől jött az üzenet.     
    -      Flamesz  2015-08-17 15:54:45    Megcsinálja a Fradinak a bajnoki címet idénre,
sikeresen szétverte az egyetlen kihívót.     
    -      oiler  2015-08-17 15:52:45    Kedves fórumtársak! Lehet, hogy én csak középfokon
beszélem és értem a magyart, ezért egy kis segítséget kérek. Valaki legyen szíves idézze már
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nekem "Győzike" vallomásából azt a részt, ahol a saját felelősségét elemzi és ismeri el! Én ezt
valamiért nem találtam. Talán cenzúrázott és hangulatot akart kelteni a gépem. :)))

HaFaMoDo: ugye-ugye? Egyre többen vádolták már azzal Burcsát, hogy Kubatov fizetett
embere, mert önállóan ekkora kretén nem lehet sem ő, sem az, aki kiválasztotta erre a posztra.
:)))     

       
    -      iilagfocii  2015-08-17 15:50:58    Lazybones

Remélem kap egy éves Fradi bérletet a VIP-be.    
    -      Lazybones  2015-08-17 15:49:14    Remélem, a Fradi vezetésében lesz annyi, hogy
megköszönik Győző bácsi áldozatos munkáját...     
    -      Arsnlfun  2015-08-17 15:48:31    Szerintem inkább lemondattál, mert esze ágában
nem lett volna magától távozni.Amúgy meg most, hogy szétbarmolt mindent már teljesen
mindegy..     
    -      viilagfocii  2015-08-17 15:47:54    Felkészül: Casoni, Bekő meg Árki Gábor.    
    -      Flamesz  2015-08-17 15:44:11    Nagyon komoly anyagi károkat is okozott. A tavalyi
bajnokcsapat nagon jó eséllyel BL-főtáblás lett volna, ott meg meccsenként jöttek volna a nagy
lóvék, még ha 0 ponttal zártak is volna.     
    -      Nickelbeck  2015-08-17 15:43:47    Sajnos, a magyar klubvezetők nagy része ilyen,
mint ez a Burcsa Győző!!Mit is csinált ez az ember?? Igen. lehet sok jót tett a Videotonnál.. Az
érdemeit nem szabad vitatni, hiszen levelében felsorolta!! Viszont!! Mindent, egy év alatt romba
döntött!! A helyett, hogy megtartotta volna a sikeres keretet edzőstül, stábostól, együtt
mindenkit, szélnek engedett!! Ilyen lehetősége, mint a Vidinek, a Bl-ben, egy halovány
BAte-ellen, a Carillo csapata ízekre szedte volna!! Most kezdődhet újra a csapatépítés!! A
Mennyeiben való vergődés, lehet jövőre, NBII + több 100 millió forint kiesés a kasszából!! Ülj le
fiam, 1-es....     
    -      Attila434  2015-08-17 15:43:22    Burcsa láthatóan példátlan jogkörrel felövezve zúzott
a Vidinél! Ebből következően az az érzésem, hogy ehhez a döntéshez Viktornak kellett az
asztalra csapnia!     
    -      oldradio  2015-08-17 15:42:58    Azért így tönkre basszzni egy csapatot,gyalázat    
    -      fifty_fifty  2015-08-17 15:42:47    Már tavasszal sem értettem a spanyol edző
elküldését, aki bajnokságot nyert. Az volt az indok, hogy nem kezdte építeni az őszi csapatot.
Ez nekem azért sántított már akkor is, mert ha nem rúgták volna ki, és igazak lettek volna a
vádak, akkor a spanyol edző bukott volna elsőként az eredménytelenségével.
 
 
    -      MagaAZördög  2015-08-17 15:41:44    Azért az komoly érdeme Burcsának, hogy nem
húzta az időt évekig mire elhúzott...     
    -      oldradio  2015-08-17 15:41:00    És Kovács Feribácsi? Mi lesz a nagy 

méreg keverővel?    
    -      Mett91  2015-08-17 15:39:12    Teljesen jó. Ez Magyarország. Szétvernek egy
csapatot, aztán lemond és minden szép és jó. Ja nem.  

 

    -      marakana  2015-08-17 15:37:53    más tollával ékeskedik... tényleg nem volt jó
szakember.... irány a zöldséges stand!!! :D     
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    -      seneca-x  2015-08-17 15:37:34    Sajnálom, hogy lemondott.
Amíg ő volt a klubigazgató, biztosra volt vehető, hogy kiesik a Vidi.    

    -      1BN  2015-08-17 15:37:02    Mindenkinek jobb így, csak nehogy csöbörből vödörbe
essenek.     
    -      Attila434  2015-08-17 15:35:29    Bucsa bizonyítja, hogy elvetemült cégéres gazember,
hiszen a bajnoki címhez csak negatívan volt köze, mivel Carillot az idény végééig csak az
asztal alatt rugdosta, nyírta a csapattal együtt, majd a bajnokság zárása előtt már minden
módon, és gátlástalanul.

*
Garancsi helyében az aknamunka felfedezésekor (a tavalyi év közben) azonnal elzavartam

volna, nehogy maradandó kárt csináljon. 
SIKERREL MEGTE(HE)TTE!!!    

    -      apisztaciakifogyottcsokoladenemisvolt  2015-08-17 15:33:30    Érdemes a fejlemények
tükrében visszaolvasni.

*****//www.nemzetisport.hu/labdarugo_nb_i/videoton-carrillo-szakmai-erkolcsi-es-anyagi-ka
rt-okozott-burcsa-indoklasa-2417639     
    -      lori101  2015-08-17 15:31:20    Az okozott kár, kb 1 milliárd... :) Még éppen időben,
ezzel maradt egy kicsi sansz... Na, de remélem nem Petővel mennek neki.
 
 
    -      boxos____nozi  2015-08-17 15:30:22    Bekő takarodj te is    
    -      Drew_Doughty  2015-08-17 15:27:54    HaFaMoDo: +1, :) egy klasszikus... :)    
    -    stb.    
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